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                                                                                                                                Τρίτη, 4 Απριλίου 2023 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  Την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων, κα Νίκη Κεραμέως 

Θέμα: «Σοβαρότατες καταγγελίες στον τρόπο λειτουργίας του Ιδρύματος Κρατικών Υποτροφιών (ΙΚΥ)». 

Σοβαρότατο πολιτικό πρόβλημα έχει προκύψει από τον τρόπο λειτουργίας του ΙΚΥ, μετά και από 

συγκεκριμένες καταγγελίες που έχουν δημοσιευτεί και τις αόριστες και γενικόλογες απαντήσεις της 

διοίκησης του Ιδρύματος, χωρίς όμως να αναφέρεται τίποτε το συγκεκριμένο για τα καταγγελλόμενα.  

Το ΙΚΥ είναι ιστορικός και ιδιαίτερα σημαντικός θεσμός για τη χώρα μας, για την έρευνα, την παιδεία και τον 

πολιτισμό. Ως εκ τούτου, οφείλει να λειτουργεί άψογα και με απόλυτη διαφάνεια και νομιμότητα.  

Καταγγέλλεται ότι υπάρχει μείζον ζήτημα διαχείρισης κονδυλίων της Ε.Ε. και έλλειψη διαφάνειας και 

αξιοπιστίας, ίσως και διαφθοράς. Είναι προφανές ότι η χώρα μας εκτίθεται για μια ακόμα φορά και αυτό 

συνιστά σοβαρό πολιτικό πρόβλημα!  

Με βάση τα καταγγελλόμενα που έχουν δημοσιευθεί, ερωτάται η κα Υπουργός:  

1. Αληθεύει ότι παραβιάζεται κατ’ επανάληψη ο ευρωπαϊκός οδηγός διαχείρισης του Erasmus, ότι 

πληρώνονται σύμβουλοι παράτυπα, ότι οι αξιολογητές δεν έχουν τα απαιτούμενα επιστημονικά 

προσόντα;  

2. Αληθεύει ότι οι συνεδριάσεις του ΔΣ γίνονται χωρίς διαδικασίες διασφάλισης της εγκυρότητας;  

3. Γιατί το ΙΚΥ δεν εντάχθηκε στο πρόγραμμα Ψηφιοποίησης Δημοσίου Τομέα, το οποίο ήδη έχει λήξει;  

4. Γίνονται παρατυπίες στις προμήθειες του ιδρύματος, όπως αναφέρεται στις καταγγελίες;  

5. Υιοθετούνται προγράμματα σε σχολεία και σε πολιτιστικούς συλλόγους που δεν πληρούν τα κριτήρια 

ποιότητας εκπόνησης; 

6. Αληθεύει ότι το ΙΚΥ με την κακοδιαχείρισή του, κρατά ένα ποσό περίπου 20% από κάθε πρόγραμμα  – 

που δεν δικαιούται -, ποσό που περισσεύει από την υλοποίηση του προγράμματος; 

7. Η διαδικασία των κρίσεων των Erasmus+ ΚΑ2 (προγράμματα 250k και 400k), που η επιλογή τους γίνεται 
από το ελληνικό Agency, γίνεται πρακτικά όχι μετά από κρίση μέσω διεθνών αξιολογητών (όπως σε όλη 
την Ευρωπαϊκή Ένωση),  αλλά μόνο μετά από ενστάσεις περνάει από τοπική επιτροπή χωρίς να 
ανακοινώνονται τα πρώτα και τα δεύτερα αποτελέσματα; 

8. Τέλος, ερωτάται η Υπουργός Παιδείας, γιατί καθυστέρησε να διατάξει διοικητικό έλεγχο, παρά το 
γεγονός ότι έχουν γίνει, αρκετό καιρό πριν, πάλι οι ανωτέρω καταγγελίες; 
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